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PROTOKÓŁ NR XVIII/08 
 

 
XVIII sesji Rady Miasta Bolesławiec zwołanej na wniosek Prezydenta 
Miasta odbytej w dniu 9 stycznia 2008 r. w Sali Rajców Ratusza – Rynek 
41, pod przewodnictwem radnej Janiny Piestrak - Babijczuk – 
Przewodniczącej Rady Miasta. 
 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.05 

Sesję zakończono o godz. 9.20 

 

 

Ustawowy skład Rady – 21 radnych 
 

Obecnych wg listy obecności było 18  radnych 

 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

    

1. Piotr Roman                                        - Prezydent Miasta 

2. Wiesław Ogrodnik   - I Z-ca Prezydenta Miasta 

3. Maciej Małkowski                              - II Z-ca Prezydenta Miasta 

4. Jerzy Zieliński    - Sekretarz Miasta 

5. Mirosława Mitek                                 - Skarbnik Miasta 

6. Grażyna Strzyżewska                          - Naczelnik Wydz. KO 

7. Genowefa Bogaczewicz                      - Z-ca Naczelnika Wydz. KO 

8. Bogusława Piotrowska                        - Główny Specjalista w Wydz. KO 

9. Krystyna Boratyńska                           - Naczelnik Wydz. SP 

10. Andrzej Jagiera                                    - Prezes MZK Sp. z o.o. 

11. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu 
 

 

 

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2) 

 

Przebieg sesji: 
 

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XVIII sesji.     
 
Ustalony przez wnioskodawcę – Prezydenta Miasta porządek obrad XVIII 

sesji radni otrzymali w zawiadomieniach, w terminie ustawowym.  
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Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła 

porządek obrad XVIII sesji w następującym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XVIII sesji. 

3. Podjęcie uchwały Rady Miasta o zmianie uchwały Nr IX/68/07 Rady Miasta 

Bolesławiec z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie taryfy opłat za usługi 

przewozowe Miejskiego Zakładu Komunikacji Sp. z o.o. w Bolesławcu. 

4. Sprawy organizacyjne: 

4. 1. Informacje bieżące dla Rady Miasta 

 

 
 

Ad 3. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr IX/68/07 Rady Miasta 
Bolesławiec z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie taryfy opłat za usługi 
przewozowe Miejskiego Zakładu Komunikacji Sp. z o.o. w Bolesławcu. 
 
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

                 
 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że do podjęcia przedmiotowej 

uchwały niezbędne były opinie organizacji związkowych reprezentatywnych w 

rozumieniu ustawy z dnia 6 lipca 2001 r. o Trójstronnej Komisji do Spraw 

Społeczno – Gospodarczych i Wojewódzkich Komisjach Dialogu Społecznego. 

Termin wydania opinii przez te organizacje, zgodnie z art. 19 ust. 2 ustawy z 

dnia 23 maja 1991 r. o związkach zawodowych (z późn. zm.), został określony 

na okres 30 dni. Do dnia 28 grudnia 2007 r. wpłynęły dwie z wymaganych 

opinii – Regionu Jeleniogórskiego NSZZ „Solidarność” oraz Forum Związków 

Zawodowych w Bydgoszczy. Dodała, że w związku z nieuzyskaniem opinii 

Rady OPZZ Województwa Dolnośląskiego we Wrocławiu uchwała została 

zdjęta z porządku obrad XVII sesji Rady Miasta Bolesławiec w dniu 28 grudnia 

2007 r. 

Brakująca opinia, niezbędna do podjęcia przedmiotowej uchwały, 

sporządzona przez Radę Powiatową OPZZ w Bolesławcu w imieniu Rady 

OPZZ Województwa Dolnośląskiego, wpłynęła w dniu 2 stycznia 2008 r. 

 

 Radny Eugeniusz Kowalski przypomniał, że Komisja Zdrowia, Rodziny i 

Spraw Społecznych złożyła wniosek odnośnie zmian w taryfach.  

 

 Radny Andrzej Czeczutka stwierdził, że wniosek był przegłosowany 

przez radnych na „nie”.  
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 Radny Józef Burniak poinformował, że przedsiębiorstwo w swoich 

planach przychodów na 2008r. zaplanowało okres wcześniejszych 

podwyższonych stawek z tytułu opłat za przejazd środkami komunikacji 

miejskiej. Dodał, że z winy radnych uchwała nie została przyjęta w terminie, co 

spowodowało zmniejszenie dochodu spółki. Radny Józef Burniak dodał, że 

oczekuje od Prezydenta Miasta deklaracji dotyczącej sposobu 

zrekompensowania spółce utraconego przychodu. 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Wiesław Ogrodnik poinformował, że takich 

dopłat z tytułu utraconych przychodów w roku 2008 nie przewiduje. Dodał, że 

wystąpi  do  Rady, o ile będzie nadwyżka budżetowa, o dopłatę 236 tys. zł, o 

którą zwrócił się Prezes MZK, związaną z zakupem autobusu turystycznego. 

Prezydent podkreślił, że ta podwyżka cen biletów jest pierwszą podwyżką od 

2002 r. Podkreślił, że przez okres pięciu lat przedsiębiorstwo otrzymywało z 

budżetu miasta dopłaty w wysokości ponad dwóch milionów złotych. Na rok 

2008 dopłata wyniesie 2.150.000zł. Dodał, że należy zastanowić się nad 

sprzedażą tej spółki. 

 

 Radny Józef Burniak stwierdził, że cieszy go informacja o dopłacie na 

zakup nowego środka transportu, uznał jednak, że będzie to dopłata do zakupu 

środka transportu, a nie rekompensata utraconych dochodów. Radny zwrócił się 

do Prezesa MZK o podanie wielkości kwoty, oczekując również deklaracji ze 

strony Prezydenta Miasta, że w ramach środków z nadwyżki budżetowej 

zostanie ona pokryta. Radny uznał, że jest to niewielka kwota, która dalej 

pracownikom MZK, jak również mieszkańcom Bolesławca, świadomość i 

gwarancję jednej rzeczy, że Rada Miasta pamięta i dba, że tę drobną różnicę 

trzeba pokryć.  

 

 Radny Leszek Chudzik zapytał, o jakiej kwocie jest mowa i jakie straty 

przedsiębiorstwo poniosło w okresie tych dziewięciu dni.  

 

 Prezes MZK Sp. z o.o. poinformował, jak było zakładane. Taryfa była 

kalkulowana, że najpóźniej zostanie przyjęta w grudniu, w związku z tym 

różnica wyniosła około 9 dni. Zakładał także, że w przypadku wejścia podwyżki 

około lutego to będą to te pieniądze, które założyliśmy w planie finansowym.  

 

 Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński obiecał Radnemu Józefowi Burniakowi, 

że uchwała wchodzi w terminie 14 dni po jej opublikowaniu. Dodał, że będzie 

interweniował w Urzędzie Wojewódzkim aby o te 9 dni przyspieszyć jej 

publikacje, a więc wejście w życie nie opóźni się z powodu przesunięcia 

uchwały z 28 grudnia 2007 r. na 9 stycznia 2008 r.  
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W głosowaniu „za” przyjęciem projektu uchwały o zmianie uchwały Nr 

IX/68/07 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie taryfy opłat 

za usługi przewozowe Miejskiego Zakładu Komunikacji Sp. z o.o. w Bolesławcu 

opowiedziało się 17 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosowania.  

 

4. Sprawy organizacyjne: 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że XIX sesja Rady Miasta 

odbędzie się 30 stycznia 2008 r.  

 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miasta 

zamknęła XVIII sesję Rady Miasta Bolesławiec. 

 

 

Protokołowała: 
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